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1. Kokouksen avaus ja kokoukseen osallistujat 
 
Päätös: Harrastustyöryhmän puheenjohtaja Marika Metsä-Tokila avasi kokouksen ja kävi läpi 
kokoukseen osallistujat. 

 
 
2. Edellisen kokouksen pöytäkirja 

Esittelijä Niko Ara käy läpi edellisen kokouksen pöytäkirjan. 
 
Päätös: Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 
 
 
 

Nimi Tehtävä Läsnä 

Marika Metsä-Tokila Harrastustyöryhmän puheenjohtaja x 

Matti Lehtonen Jäsen VPJ x 

Irja Viinikainen Jäsen x 

Tapio Tuohiniemi Jäsen x 

Sirpa Reijonsaari Jäsen  

Laura Pessa  Jäsen  

Joonas Nieminen  Jäsen  

Erkki Lehtonen Jäsen x 

Kirsi Peltonen Jäsen  
Juho-Jussi Heinäaho Jäsen  
Robin Hartman Jäsen  

Niko Ara Esittelijä SPEK x 

Nimi Tehtävä Läsnä 

Kai Vainio Palokuntatoimikunnan puheenjohtaja  

Marko Pousi Palokuntatoimikunnan 
varapuheenjohtaja 

 



3. Asialistan hyväksyminen 
 
Päätös: Hyväksyttiin asialista 

 
 

4. Palokuntanuorten kalustonkäsittelyn SM ja SM-tietokilpailun sääntöjen tarkistaminen 
Ns. SM-sääntötyöryhmä, joka koostui Harrastustyöryhmän jäsenistä, kokoontui 5.9. teams 
palaveriin. Esittelijä oli vienyt sääntötyöryhmän ehdottamat muutokset sääntöluonnoksiin. 
Käytiin vielä keskustelua sääntöjen eri kohdista ja päädyttiin esittämään sääntöjä 
Harrastustyöryhmälle. Harrastustyöryhmän kokoustamisen jälkeen Harrastustyöryhmä 
esittää sääntöjä hyväksyttäväksi Palokuntatoimikunnalle, mikäli niihin ei tule enää 
muutoksia. Esittelijä on lähettänyt sääntöluonnokset ennakkoon Harrastustyöryhmälle 
sähköpostilla ja WhatsApp-ryhmään. 
 
Päätös: Käytiin keskustelua säännöistä ja päätettiin esitetään ne Palokuntatoimikunnalle 
hyväksyttäviksi. 
 
 

5. Valtakunnallinen Kilpailutyöryhmä 
Ns. SM-sääntötyöryhmä päätyi myös esittämään Harrastustyöryhmälle SPEKin 
järjestämien valtakunnallisten kilpailujen Kilpailutyöryhmän perustamista. Esittelijä oli 
luonut Kilpailutyöryhmälle 5.9. palaveriin Kilpailutyöryhmän tehtävänkuvauksen, joka 
mukailee Harrastustyöryhmän alaisen Koulutustyöryhmän tehtäväkuvausta. Esittelijä on 
toimittanut tehtäväkuvauksen myös Harrastustyöryhmälle ennakkoon sähköpostilla ja 
WhatsApp-ryhmään. Kilpailutyöryhmä toimisi myös Harrastustyöryhmän alaisena elimenä, 
jonka puheenjohtajana toimisi Harrastustyöryhmän jäsen. Jos tehtävänkuvaus 
hyväksytään, esittää Harrastustyöryhmä sitä Palokuntatoimikunnalle hyväksyttäväksi ja 
vahvistettavaksi, jonka jälkeen aloitetaan työryhmän rekrytointiprosessi. 
 
 
Päätös: Käytiin keskustelua Kilpailutyöryhmän perustamisesta ja päätettiin esittää 
Kilpailutyöryhmän tehtäväkuvausta Palokuntatoimikunnalle hyväksyttäväksi. Alkuun 
Kilpailutyöryhmään voitaisiin kutsua alkuun osaavia tiedossa olevia henkilöitä 
palokuntanuorten kisojen asiantuntijoiksi. Myöhemmin laajennetaan hakua SM-Iineksen ja 
SM-pilkin osalta. Harrastustyöryhmän jäsenillä oli jo ehdottaa nimiä jäseniksi ja mahdolliseksi 
puheenjohtajaksi. 
 

 
6. Palautetta kuluneesta vuodesta 

Harrastustyöryhmän tehtävät ovat pyörineet paljon palokuntanuorisotoiminnan ympärillä. 
Jatkossa tulee ottaa enemmän kantaa naistoimintoihin, veteraanitoimintoihin sekä muihin 
Harrastustyöryhmän alaisiin toimintoihin, kuten soittokuntien toimintoihin. 
Harrastustyöryhmä on luotu kuitenkin kaikkien harrastustoiminnan toimintamuotojen 
kehittämiseen.  
Harrastustyöryhmällä on hyvä tapa toimia yhdessä ja tieto on kulkenut hyvin eri kanavia 
pitkin. Työryhmätyöskentely on ollut toimivaa ja osallistumisaktiivisuus on ollut kiitettävää. 
Tämä kuvastaa jäsenten sitoutumista toimintaamme. Myös Ruotsinkielinentoiminta on 
huomioitu nyt paremmin Robinin tullessa mukaan työryhmän jäseneksi. Myös Sirpa on 
tullut rohkeasti mukaan toimintaan ja tuonut omat mielipiteet esiin. Työryhmän koko on 
koettu hyvänä. 
 
 
 



7. Jäsenten jatkaminen Harrastustyöryhmässä kaudella 2025. 
Kukaan ei ollut ennakkoon ilmoittanut esittelijälle, että ei olisi käytettävissä kaudelle 2025. 
 
 

8. Muut esille tulevat asiat 

• Keskustelufoorumeiden kalenterointi syksylle. Sovitaan WhatsApissa. 
• Seuraavan kokouksen ajankohta: Sovitaan WhatsApp ryhmässä. 

 
 

9. Kokouksen päättäminen 
 
Päätösehdotus: Puheenjohtaja päätti kokouksen 13.55. 


